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PROTOKÓŁ NR XLII/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 19 października 2018 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radna nieobecna Bożena Żołnierowicz  
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski  
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XLII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodnicząca rady Maria Rybka zgłosiła kandydaturę radnego Leszka 
Kraszewskiego. 
Radny Leszek Kraszewski wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  
Radni 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radnego Leszka 
Kraszewskiego Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany 
porządku obrad. 
Sekretarz Gminy Joanna Monastyrska poinformowała o zmianie kolejności 
projektów uchwał; 
1) Projekt uchwały nr 7 w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Żmigród” i uchwalenia regulaminu nadania tytułu, jest projektem nr 8. 
2) Projekt uchwały nr 8 w sprawie nadania Statutu Gminy Żmigród jest projektem 

nr 7. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zaproponowanych 
zmian w sprawie zmiany kolejności projektów uchwał.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
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Projekt uchwały nr 1 w sprawie szczegółowych zasad  ponoszenia odpłatności  
za pobyt  w schronisku dla osób bezdomnych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.365.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 zmieniający uchwałę nr 0007.XLIII.325.2014 Rady Miejskiej 
w Żmigrodzie z dnia 9 kwietnia 2014r. w sprawie upoważnienia dyrektora 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania indywidualnych spraw z 
zakresu administracji publicznej dotyczącej zryczałtowanego dodatku 
energetycznego. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.366.2018 
   

Projekt uchwały nr 3 zmieniający uchwałę nr XXXVIII/283/10 Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie z dnia 9 lipca 2010r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do prowadzenia postępowania z 
zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.367.2018 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie wyborów uzupełniających na Sołtysa Sołectwa 
Łapczyce. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.368.2018 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2018 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
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      2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.369.2018 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.370.2018 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie nadania Statutu Gminy Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radny Karol Kalinka w odniesieniu do projektu uchwały powiedział, że jest 
zadowolony ze zmian wprowadzonych do statutu, które dotyczą rejestracji obrazu i 
dźwięku z sesji i imiennego głosowania uchwał, ponieważ sesje będą bardziej 
transparentne.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLI.355.2018 
   

Projekt uchwały nr 8 w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Gminy 
Żmigród” i uchwalenia regulaminu nadania tytułu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.372.2018 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie obciążenia hipoteką nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.373.2018 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla działek nr 
403, 402/6, 422/223, 402/5, 402/7, 402/10, 402/9, 424, 405/3 oraz części działki nr 
491 obręb Żmigródek.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
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Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.374.2018 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla części 
obrębu geodezyjnego Garbce. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.375.2018 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla terenów 
przy basenie w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.376.2018 
 

Projekt uchwały nr 13 w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” 
dla części obrębu Dębno 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.377.2018 
 

Projekt uchwały nr 14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części przysiółka Wierzbina. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.378.2018 
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Projekt uchwały nr 15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Dębno w 
gminie Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.379.2018 
 

Projektu uchwały nr 16 w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów przyjętego 
uchwałą Nr 0007.XLVII.356.2014 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 30 
września 2014r. w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Żmigród i nadania 
jej Statutu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.380.2018 
 

Projektu uchwały nr 17 w sprawie wyrażenia woli utworzenia Stowarzyszenia 
„Rowerowa S5” i przystąpienia do Stowarzyszenia Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.381.2018 
 
Projektu uchwały nr 18 w sprawie określenia warunków i trybu udzielania i 
rozliczania dotacji służących wspieraniu rozwoju sportu oraz kontroli ich 
wykorzystania. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję z autopoprawką Burmistrza: 
W § 14 ust.2 po słowie „projektu” wykreślić „do 5% otrzymanej dotacji dla 
istniejącej pozycji kosztorysowej ” a zapisać „do określonej w umowie wartości 
procentowej otrzymanej dotacji” 
Po zmianie ust.2 brzmi „W przypadkach uzasadnionych specyfiką realizowanego 
projektu w umowie można zawrzeć postanowienie dopuszczające dokonanie 
przez beneficjenta przesunięć pomiędzy finansowymi pozycjami kosztorysu 
projektu do określonej w umowie wartości procentowej otrzymanej dotacji”. 
Radny Karol Kalinka skierował zapytanie do autorów projektu, dlaczego uchwała 
dotyczy tylko klubów sportowych i wnioskodawcą dotacji może być klub, a nie 
stowarzyszenia lub organizacje, które również zajmują się promocją i rozwojem 
sportu.  
Pani Wioletta Owczarek pracownik urzędu w odniesieniu do zapytania radnego 
powiedziała, że intencją tej uchwały było oddzielenie finasowania klubów sportowych, 
które zajmują się sportem. Natomiast ta uchwała pozwala, aby stowarzyszenia i 
organizacje mogły składać wnioski o dofinansowanie, a użyte w uchwale określenie 
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klub sportowy jest traktowane bardzo szeroko. 
Radny Karol Kalinka w odniesieniu do otrzymanego wyjaśnienia powiedział, że 
Stowarzyszenie „Rowerowa S5” nie będzie mogło wnioskować o dotację, ponieważ 
nie spełnia wymogów klubu sportowego. Użycie w uchwale określenia klub sportowy 
jest bardzo zawężające, choć uchwała dotyczy dofinansowania działalności 
dotyczącej wspierania i rozwoju sportu. 
Pani Wioletta Owczarek pracownik urzędu poinformowała, że definicja kluby 
sportowe została przeniesiona z poprzedniej uchwały. Uchwała została poprawiona, 
aby klubom sportowym było łatwiej działać na terenie gminy. 
Radny Karol Kalinka powiedział, że skoro powstaje nowa uchwała, to, dlaczego nie 
została poprawiona tak, aby była lepsza.  
Pani Wioletta Owczarek pracownik urzędu powiedziała, że następna uchwała 
dotyczy programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i ta uchwała pozwala 
innym organizacjom o staranie się o dotację. 
Radny Patryk Andrzejewski poprosił o wyjaśnienie, z czego wynika zmiana progu 
procentowego.  
Pani Wioletta Owczarek pracownik urzędu poinformowała, że w poprzedniej 
uchwale nie było takiego zapisu. Natomiast to znacznie ułatwi klubom 
funkcjonowanie i prowadzenie działalności finansowej.   
Radny Patryk Andrzejewski poprosił o informację, na jakim poziomie będą ustalane 
progi procentowe.  
Pani Wioletta Owczarek poinformowała, że progi będą ustalane w zależności od 
wysokości dotacji każdorazowo w umowie i zazwyczaj jest to 5%. 
Radny Karol Kalinka złożył wniosek formalny, aby w § 2 ust. 1pkt 3 i 4 po wyrazie 
„kluby sportowe” dodać „ lub inną organizację pożytku publicznego”, która w statucie 
ma zapisaną działalność sportową. 
Pani Wioletta Owczarek poprosiła o przerwę, aby z panią mecenas sprawdzić 
zapisy ustawy o sporcie, na którą powołujemy się w uchwale.  
Radny Leszek Kraszewski złożył wniosek w sprawie przerwy w obradach. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie wniosku w sprawie 
przerwy w obradach. 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek w sprawie przerwy w obradach. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz ogłosił 5 minutową przerwę.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz wznowił obrady XLII sesji o godz.1340. 
Pani Karolina Kaszuba Mecenas w odniesieniu do omawianego projektu uchwały 
powiedziała, że projekt uchwały był poddany konsultacjom, do których zostali 
zaproszeni przedstawiciele klubów sportowych oraz inne zainteresowane 
organizacje. Zapis, który znalazł się w uchwale jest wynikiem konsultacji. Definicja, 
która dotyczy zapisu kluby sportowe jest na tyle pojemna, że pozwala, aby 
beneficjentami tej uchwały były kluby sportowe oraz organizacjom i 
stowarzyszeniom. Na potrzeby tej uchwały projektodawca korzystał z zapisów 
ustawy o sporcie, w której nie została zawarta definicja kluby sportowe, ale ogólne 
stwierdzenie, że działalność sportowa może być prowadzona w szczególności, w 
formie klubu sportowego. Na zakończenie p. Mecenas powiedziała, że w odczuciu 
projektodawcy projekt uchwały daje możliwość stowarzyszeniom i organizacjom być 
beneficjentami tej uchwały. 
Radny Karol Kalinka powiedział, jeżeli p. Mecenas nie widzi problemu, a inne 
organizacje i stowarzyszenia mogą ubiegać się, to dlaczego taki zapis nie może 
znaleźć się w projekcie uchwały. Radny powiedział, że podtrzymuje swój wniosek.  
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Pani Wioletta Owczarek powiedziała, że uchwała jest po to, aby wspierać szeroko 
pojętą działalność sportową. Zapis, który został ujęty w uchwale, że może ubiegać 
się każdy klub sportowy jest nawiązaniem do ustawy o sporcie i nie oznacza, że tylko 
klub sportowy.  
Pani Karolina Kaszuba Mecenas powiedziała, że radny chce to rozszerzyć, a 
ustawodawca tego nie uczynił. Ujęcie zapisu w uchwale „każdy” pozwala, aby te 
podmioty, które zostały wskazane mogły ubiegać się o dotację. 
Radny Karol Kalinka powiedział, ze w projekcie uchwały zostało zapisane 
„wnioskodawca - należy przez to rozumieć kub sportowy…” jest to odwrotnie 
zapisane jak w ustawie. Kontynuując Radny powiedział, że jako prawnik nie 
gwarantuje żadnemu przedstawicielowi organizacji pozarządowej, że jego wniosek 
nie zostanie odrzucony z uwagi na to, że nie jest klubem sportowym. Natomiast, 
kiedy w projekcie uchwały zostanie zapisane „wnioskodawca – należy przez to 
rozumieć klub sportowy lub inne organizacje pozarządowe, które statutowo zajmują 
się promocja sportu” jest poprawne.  
Pani Wioletta Owczarek powiedziała, że proponuje zacytować zapis z ustawy „w 
szczególności”. 
Radny Patryk Andrzejewski powiedział, że chciał również zaproponować to 
rozwiązane i zacytowanie zapisu z ustawy „w szczególności”. Zapis ten nie będzie 
nikogo ograniczał.  
Pani Wioletta Owczarek w imieniu p. Burmistrza wniosła autopoprawkę: 
W § 1 ust. 3 zamienić słowo „każdy” na słowo „w szczególności”. 
Radny Karol Kalinka wniósł autopoprawkę do projektu uchwały: 
§1 ust.3 i § 2 ust. 3 i 4 nie zapisywać „w szczególności” tylko po wyrazie „klub 
sportowy” dopisać „lub inne organizacje pożytku publicznego, które statutowo 
zajmują się promocją sportu” 
Pani Wioletta Owczarek w odniesieniu do autopoprawki radnego Kalinki 
powiedziała, że dodanie zapisu „lub inne organizacje pożytku publicznego, które 
statutowo zajmują się promocją sportu”. Zapis ten zawęzi i nie pozwoli organizacjom 
pozarządowym, które nie są organizacjami pożytku publicznego ubiegać się o środki. 
Pani Wioletta Owczarek przypomniała brzmienie autopoprawki: 
W § 1 ust. 3 zamienić słowo „każdy” na słowo „w szczególności”. 
Radny Patryk Andrzejewski za zmianą zapisu § 2 ust. 1 pkt. 3 i 4 zamienić słowu 
„każdy” na „w szczególności”.  
Pani Wioletta Owczarek rozszerzyła autopoprawkę p. Burmistrza o zmianę 
wskazaną przez radnego Partyka Andrzejewskiego: 
W § 1 ust. 3 zamienić słowo „każdy” na słowo „w szczególności”. 
W § 2 ust. 1 pkt. 3 i 4 zamienić słowo „każdy” na „w szczególności”.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowania autopoprawkę p. 
Burmistrza oraz zmianę zgłoszoną przez radnego Patryka Andrzejewskiego: 
W § 1 ust. 3 zamienić słowo „każdy” na słowo „w szczególności”. 
W § 2 ust. 1 pkt. 3 i 4 zamienić słowo „każdy” na „w szczególności”.  
Zaproponowane zmiany zostały przyjęte jednogłośnie 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały ze zmianami pod 
głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.382.2018 
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Projektu uchwały nr 19 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Żmigród z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w 
ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję z wnioskiem Wiceprzewodniczącej rady Haliny 
Szaniawskiej o dodanie kwoty w wysokości tysiąca złotych na działania na rzecz 
osób niepełnosprawnych tj.§ 9 us.2 pkt d.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie wniosek 
Wiceprzewodniczącej rady Haliny Szaniawskiej w sprawie dodania kwoty w 
wysokości tysiąca złotych na działania na rzecz osób niepełnosprawnych tj.§ 9 us.2 
pkt d.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XLII.383.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski złożył informację z podjętych zarządzeń za okres  
od 12.09.2018r. do 19.10.2018r., podjęto 38 zarządzeń: 
1) dziewięć zarządzeń w sprawie sprzedaży w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego nieruchomość gruntową położoną w obrębie Radziądz:   

 działka nr 234/1 AM1 o pow. 0.2182 ha, 

 działka nr 234/2 AM1 o pow. 0.1646 ha, 

 działka nr 234/4 AM1 o pow. 0.1775 ha, 

 działka nr 234/5 AM1 o pow. 0.1806 ha, 

 działka nr 234/6 AM1 o pow. 0.1823 ha, 

 działka nr 234/7 AM1 o pow. 0.1827 ha, 

 działka nr 234/8 AM1 o pow. 0.1145 ha, 

 działka nr 234/9 AM1 o pow. 0.1140 ha, 

 działka nr 234/10 AM1 o pow. 0.1326 ha, 
2) w sprawie nabycia na rzecz gminy Żmigród w drodze darowizny od Jerzego 

Stefaniaka nieruchomość niezabudowaną położoną w granicy działki nr 5/2 AM 22 
o pow.0.0633 ha z przeznaczeniem na gminą drogę publiczną, 

3) w sprawie wypłacenia odszkodowania w wysokości 50 tys. zł dla Jerzego 
Stefaniaka za grunty, które przeszły na własność Gminy Żmigród działki nr 4/1, 
4/2, i 4/3 AM 22 o łącznej pow. 2660 m2 z przeznaczeniem pod drogi gminne, 

4) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 
nieruchomość położoną w obrębie Żmigrodu działka nr 9/2 AM 6 o pow.0.3186 ha,  

5) w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami w budżecie 
Gminy Żmigród na 2018r., 

6) cztery zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemcy lokal mieszkalny wraz ze sprzedażą 
procentowego udziału w gruncie: 

 Żmigród ul. Powstańców Styczniowych nr 5/3 działka nr 36/1 AM 11, 

 Żmigród pl. Wolności nr 6/4 działka nr 31/5 AM 10, 

 Żmigród ul. Wrocławska nr 17/4 działka nr 55/3 AM 10, 

 Żmigród ul. Św. Jana Pawła II nr 27/6 działka nr 31/12 AM 11, 
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7) w sprawie oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres do 30 
września 2021r. na rzecz Janusza Zawiska część działki nr 3/67 AM 24 o 
pow.1.80 ha, 

8) w sprawie oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres do 30 
września 2021r. na rzecz Jerzego Stefaniaka działki nr 4/1,4/2, 4/3 i 5/2 AM 22 o 
pow.0,3293 ha, 

9) w sprawie nabycia od Urszuli Marii Lisowskiej i Grażyny Ewy Stang na rzecz 
Gminy Żmigród lokal, mieszkalny o pow. 41,80m2 położony w Żmigrodzie przy ul. 
Poznańskiej 8/1 za cenę 92.396,-zł, 

10) w sprawie obniżenia ceny do 22 tys. zł w drugim przetargu nieograniczonym 
na sprzedaż zabudowanej nieruchomości Gminy Żmigród działka nr 55/1 Am 1 
obręb Garbce o pow. 0.01 ha z uwagi na nieskuteczność sprzedaży w pierwszym 
przetargu, 

11) w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy lokal 
mieszkalny nr 1 o pow. użytkowej  28.40 m2( parter budynku) wraz z 
pomieszczeniem przynależnym o pow. 0.40m2, położony na działce nr 16/3 AM 1 
o pow.0.1447 ha Dębno, 

12) w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2018r.,:  

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 37.848,00zł.   Po zmianach 
dochody budżetu Gminy Żmigród wynoszą 86.292.332,78zł, a wydatki wynoszą 
93.370.200,78zł,  

13) w sprawie upoważnienia pracownika Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie do 
prowadzenia czynności związanych ze sporządzeniem aktów pełnomocnictw do 
głosowania, 

14) w sprawie powierzenia Pani Marcie Możdżeń-Kłos stanowiska Dyrektora 
Gminnego Żłobka w Żmigrodzie na okres od 01 października 2018r. do 31 marca 
2019r., 

15) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Pani Marty Możdżeń –Kłos 
Dyrektora Gminnego Żłobka w Żmigrodzie do dokonywania czynności prawnych 
związanych z prowadzeniem Gminnego Żłobka w Żmigrodzie w granicach 
zwykłego zarządu, 

16) w sprawie zmiany zarządzenia nr 0050.134.2018 i wpisanie w § 1 brzmienia 
„Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie na czas 
nieokreślony”, 

17) w sprawie upoważnienia Pani Eweliny Kondrackiej –Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do dokonywania czynności prawnych 
związanych z prowadzeniem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Żmigrodzie w granicach zwykłego zarządu,  

18) w sprawie upoważnienia Pani Eweliny Kondrackiej –Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do realizacji zadań w zakresie 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz do prowadzenia wywiadu 
środowiskowego i odebrania oświadczenia majątkowego, 

19) w sprawie upoważnienia Pani Eweliny Kondrackiej –Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do podejmowania działań wobec 
dłużników alimentacyjnych, prowadzenia postepowania i wydawania w tych 
sprawach decyzji, 

20) w sprawie upoważnienia Pani Eweliny Kondrackiej –Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do prowadzenia postępowań w 
sprawach świadczeń z funduszu alimentacyjnego, a także do wydawania w tych 
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sprawach decyzji,    
21) w sprawie upoważnienia Pani Eweliny Kondrackiej –Dyrektora Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do prowadzenia postępowań w 
sprawach świadczenia wychowawczego, a także do wydawania w tych sprawach 
decyzji, 

22) w sprawie upoważnienia Pani Eweliny Kondrackiej –Dyrektora Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żmigrodzie do załatwiania sprawi wydawania 
decyzji administracyjnych dotyczących potwierdzenia prawa do świadczeń opieki 
zdrowotnej świadczeniobiorcom, 

23) w sprawie skierowania projektów uchwał do Rady Miejskiej w Żmigrodzie.   
Inne informacje: 
Otwarcia  
Burmistrz poinformował o inwestycjach, które zostały otwarte: Ogrody 
Bioróżnorodności, ścieżka rowerowa Żmigród -Prusice, odsłonięcie pomnika Z okazji 
100 lecia Odzyskania Niepodległości, 
Program „Czyste Powietrze” 
Jego celem jest zmniejszenie lub uniknięcie emisji pyłów i innych zanieczyszczeń 
wprowadzanych do atmosfery. Program przewiduje dofinansowania m.in. na: 
 wymianę starych źródeł ciepła (pieców i kotłów na paliwa stałe) oraz zakup i montaż 

nowych źródeł ciepła, spełniających wymagania programu, 
 docieplenie przegród budynku, 
 wymianę stolarki okiennej i drzwiowej 
 instalację odnawialnych źródeł energii (kolektorów słonecznych i instalacji 

fotowoltaicznej) 
 montaż wentylacji mechanicznej z odzyskiem ciepła. 
Burmistrz poinformował, że gmina pracuje nad programem dotyczącym wymiany 
starych źródeł ciepła, który będzie skierowany do mieszkańców gminy, którzy nie 
będą mogli skorzystać z Programu „ Czyste Powietrze”. 
Nowy inwestor  
Burmistrz poinformował o nowym inwestorze, który nabył teren o pow. 3,5 ha między 
dworcem PKP, a drogą S5. Jest to firma z branży kolejowej, która będzie zajmować 
się serwisowaniem taboru kolejowego. Działalność planuje rozpocząć w następnym 
roku i planuje zatrudnić od 30 do 50 pracowników. 
Zaproszenie 
Burmistrz zaprosił na Kabaret Smile, który odbędzie się w dniu dzisiejszym o godz. 
18 na Hali Sportowej przy ul. Sienkiewicza w Żmigrodzie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań Radnych.  
Radna Joanna Kantor w imieniu pracujących rodziców skierowała prośbę do 
dyrektora przedszkola, aby w pierwszej kolejności do przedszkola i żłobka 
przyjmować dzieci rodziców pracujących, oraz wydłużyć godziny opieki nad dziećmi 
do godz.18, ponieważ wielu rodziców pracuje poza Żmigrodem. 
Pani Sylwia Sułek-Balcerzak Dyrektor Przedszkola poinformowała, że przyjęcie 
do przedszkola jest poprzedzone rekrutacją. Rodzice, którzy w tym roku złożyli 
wnioski o przyjęcie dziecka do przedszkola, zostały przyjęte. Natomiast wnioski 
złożone po terminie, dzieci są na liście oczekujących na przyjęcie do przedszkola. W 
tym roku nie były rozpatrywane wnioski rodziców, których dzieci są 2,5 letnie, 

http://smile.art.pl/
http://smile.art.pl/
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ponieważ do przedszkola są przyjmowane dzieci 3 letnie. Pani dyrektor w sprawie 
wydłużenie godzin pobytu dzieci do godz. 18 poinformowała, że do godziny 16 w 
przedszkolu pozostaje kilkoro dzieci. Kontynuując temat p. Dyrektor poinformowała, 
że wśród rodziców została przeprowadzona ankieta w sprawie godzin pracy 
przedszkola i tylko troje rodziców było za wydłużeniem godzin pobytu dziecka w 
przedszkolu do godz.17. 
Pani Marta Możdżeń –Kłos Dyrektor Żłobka poinformowała, że rekrutacja dzieci do 
żłobka zostanie przeprowadzona w grudniu br. Godziny pobytu dziecka w żłobku 
będzie uzależnione od wniosków rodziców i na tej podstawie zostanie ustalony 
Regulamin Żłobka.  Natomiast zgodzie z ustawą o opiece nad dzieckiem do lat 3 
może ona być sprawowana 10 godz. lub można ją wydłużyć na wniosek rodzica. 
Radny Leszek Kraszewski złożył podziękowania dla wykonawcy za wykonanie 
chodnika w miejscowości Żmigródek.   
Radny Karol Kalinka zwrócił się z zapytaniem, na jakim etapie jest realizowane 
zadanie zakupu nowego samochodu dla straży pożarnej.  
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania radnego Kalinki 
poinformował, że umowa została podpisana i zgodnie z umową samochód zostanie 
dostarczony na koniec października.  
Radna Joanna Kantor złożyła podziękowanie za wykonanie drogi do ogródków 
działkowych.   
Radny Andrzej Radek skierował zapytanie, kiedy samochód strażacki będzie w 
Powidzku.  
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że nowy samochód strażacki będzie 
w Żmigrodzie. Na dziś strażacy nie podjęli decyzji, czy samochód ze Żmigrodu trafi 
do Korzeńska, czy do Powidzka, ponieważ należy dobrać do jednostki właściwy 
samochód. Natomiast niezależnie, gdzie trafi samochód gmina będzie starała się do 
drugiej jednostki zakupić używany samochód lub zastosować inne rozwiązanie, aby 
wszystkie jednostki były dobrze wyposażone. 
Sołtys ze Żmigródka złożyła podziękowanie za wydarzenie, które miało miejsce w 
dniu 14 października br. Uroczyste Odsłonięcie Pomnika Pamięci. Pomnik 
upamiętnia ciężkie czasy naszego narodu.  
Sołtys z Korzeńska złożył podziękowanie za wybudowanie chodnika w 
miejscowości Korzeńsko.  
Radni nie zgłosili innych interpelacji i zapytań Radnych.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków i zapytań. 
Pan Wiesław Kras kierownik Ref. Roś poinformował o naborze wniosków na 
usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest w roku 2019. Azbest może być 
usuwany tylko z nieruchomości zamieszkałych. Na usuwanie azbestu można 
otrzymać dofinansowanie do 85%, a wnioski można składać do końca listopada br. 
(informacje w sprawie usuwania azbestu sołtysi otrzymali do rozwieszenie na terenie 
sołectwa). 
Pani Ewelina Kondracka Dyrektor GOPS poinformowała o możliwości otrzymania 
paczek żywnościowych przy spełnieniu kryterium: dochód osoby samotnej nie może 
przekroczyć 701zł, a dochód osoby w rodzinie na może przekroczyć 528zł.                
(informacje w sprawie paczek żywnościowych sołtysi otrzymali do rozwieszenie na 
terenie sołectwa). 
Nie zgłoszono innych wolnych wniosków i zapytań.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
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obrad przyjęcia protokołu z sesji nr XLI. 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XLI.  
Protokoły zostały przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji Przewodniczącego rady. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że odbędzie się jeszcze jedna 
sesja, ponieważ kadencja obecnej Rady kończy się 16 listopada br.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XLII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1420. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 

 

 


